



Kejayaan Perlis menjuarai Pertandingan Bolasepak Piala Malaysia buat pertama kalinya pada 2004 sejak 83 tahun dipertandingkan berlaku ketika di bawah naungan DYMM Tuanku Pemangku Raja. Ini bukanlah satu kejutan kerana Baginda memang sentiasa mengambil berat dan mengambil tahu perkembangan terkini skuad Singa Utara kesayangan Baginda tersebut sejak dari usia kanak-kanak lagi sehinggalah bersekolah di luar negara dan berkhidmat di perantauan. Pada petang bersejarah pertandingan akhir piala tersebut, Baginda sendiri turut berada bersama pemain-pemain di dalam 'team meeting' terakhir di hotel penginapan mereka beberapa jam sebelum pertandingan berlangsung untuk menyembur semangat 'anak-anak Singa' Baginda untuk berjuang mencapai kejayaan.

STADIUM NASIONAL



Malaysia - Swiss Associations



England



Australia



Switzerland



Europe

Bersempena dengan kempen "Tahun Melawat Perlis 2003-2005," yang Baginda sendiri telah berkenan merasmikan, Tuanku Pemangku Raja tidak berlengah-lengah berkongsi pengalaman dengan Majlis Tindakan Pelancongan Negeri (MTPN) Perlis. Baginda mempunyai ramai kenalan dalam industri tersebut diperingkat tempatan dan juga global. Tidak hairanlah berbagai ejen pelancongan dan media yang mengkhususkan pengembaraan dan pelancongan dari Eropah dan Australia diundang kemari oleh Baginda untuk memperkenalkan negeri yang permai lagi mempesona ini di mata dunia.





DYMM Tuanku Pemangku Raja amat perihatin tentang setiap aspek yang dapat membantu menaikkan nama Perlis dan memperkenalkan negeri ini. Oleh itu apabila TV3 mengadakan program "Karnival TV3" di Kangar, Baginda sekeluarga berangkat turun ke padang bersama rakyat jelata mengambil bahagian dan memeriahkan acara di sepanjang sambutan.





Jabatan Kesihatan



Majlis Perbandaran Kangar MPK



Perbadanan Kemajuan Ekonomi Negeri



Jabatan Kebajikan Masyarakat



Jabatan Bomba on the motorbike

Sebagai seorang pembesar yang pro-aktif, berwawasan jauh dan perihatin, DYMM Tuanku Pemangku Raja Perlis sentiasa mengadakan lawatan kerja ke jabatan-jabatan kerajaan negeri dan persekutuan. Di dalam lawatan-lawatan tersebut Baginda dipersembah maklum tentang perancangan strategik dan fungsi sesuatu jabatan di dalam sistem pentadbiran negeri. Melalui lawatan-lawatan sebegini perhubungan baik yang terjalin dikalangan jabatan-jabatan, kerajaan dan pemerintah akan menjadi bertambah baik, efisien dan cemerlang.



Jabatan Perancang Bandar dan Desa Perbandaran



Perpustakaan Awam Negeri



Duta Besar Jepun



Duta Besar Republic Indonesia



Konsul General Kehormat Turki



Duta Besar Governor Colombo

Negeri Perlis semakin dikenali di luar negara. Di antara sebab penyumbanganya ialah penglibatan aktif DYMM Tuanku Pemangku Raja Perlis yang tidak pernah jemu mempromosi negeri ini di setiap kesempatan. Oleh itu Baginda sentiasa menerima kunjungan dari deligasi-deligasi antarabangsa yang datang ke Perlis. Sudah tentulah kunjungan seumpama itu sedikit sebanyak memberi pulangan hasil yang baik kepada negeri.



Sikap peramah dan mudah mesra Baginda berdua menjadikan mudah mendekati dan didekati sesiapa saja. Pemimpin - pemimpin negara juga sentiasa mesra dan tidak erasa kekok apabila menghadap dengan Baginda. Sifat inilah, yang mungkin tidak disedari umum, telah menaikkan lagi imej positif negeri dan rakyat Perlis.